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Letter 68: To Salman al-Farisi before Amir al-
mu'minin's caliphate

ومن كتاب له (عليه السلام)

إل سلمان الفارس (رحمه اله) قبل أيام خلافته

Now, the example of the world is like that of a snake which is soft in touch but whose poison is fatal.
Therefore, keep yourself aloof from whatever appears good to you because of its short stay with you. Do
not worry for it because of your conviction that it will leave you and that its circumstances are
vicissitudes. When you feel most attracted towards it, shun it most, because whenever someone is
assured of happiness in it, it throws him into danger; or when he feels secure in it, the world alters his
security into fear; and that is an end to the matter.

اما بعدُ، فانَّما مثَل الدُّنْيا مثَل الْحية: لَيِن مسها، قَاتل سمها، فَاعرِض عما
نم بِه قَنْتيا اما، لهوممنْكَ هع عضا، ونْهكَ مبحصا يم لَّةقا، ليهكَ فجِبعي

فراقها، وكن آنَس ما تَونُ بِها، احذَر ما تَونَ منْها، فَانَّ صاحبها كلَّما اطْمانَّ
!اشيحا نْهع زالَهينَاس اا َلا ذُور، أوحم لا نْهع تْهور أشْخْصرس َلا ايهف
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